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Zápis č. K4/2023 
z jednání osadního výboru Kokonín 

ze dne 23. 05. 2023 
Přítomni:  Michal Jakoubě ‐ předseda, Lenka Mynářová, Josef Hejtmánek ,  

Jitka Baláková, Zdena Květová, Jana Hamplová, Petra Jakouběová, 

 Jiří Fiala  člen s hlasem poradním 

 

Omluveni:  Petr Horák, Lenka Tomková, Pavel Mrklas, Jaroslav Novák   

Hosté:  Vladislav Šikola, Radek Bažant   

     

Usnášeníschopnost: z celkového počtu členů 11, přítomno 8 
Osadní výbor byl usnášeníschopný. 

Forma zápisu výsledku hlasování: pro – proti – zdržel se 

Program:   

1. Materiály RM a ZM města 25.05.2023 

2. Pošta Kokonín ( Radek Bažant )  
3. Chodníky a kanalizace 
4. Přehled podnětů a realizací v přehledné tabulce 
5. Různé 
 

Osadní výbor schvaluje program jednání.         

1)  Materiály RM a ZM 

Osadní výbor souhlasí se všemi dodanými materiály pro jednání RM  a ZM v tom znění  
tak, jak je obdržel.  

Závěr: Osadní výbor se všemi navrženými usneseními souhlasí 
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2)  Pošta Kokonín 

Pan Radek Bažant představil koncepci pošta partner, se kterou by chtěl vystoupit i na ZM, kde 
by bylo možné zachovat poštu v Kokoníně. Po dlouhé a plodné diskuzi OV doporučuje vyřešit 
počet lidí kteří jsou na poště závislí. V případě zrušení pošty zajistit alespoň adekvátní služby 
pro lidi, na které byli zvyklí. ( Důchody, složenky apod .. popřípadě nosit příjemci přímo domů 
apod. )  

Závěr: Osadní výbor s návrhem souhlasí 
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3 ) Chodníky a silnice  

Navrhujeme provést opravu chodníku včetně výměny nevhodně osazených obrubníků při 
krajské komunikaci Rychnovská, který je v některých místech v Dolním Kokoníně v havarijním 
stavu a hrozí úrazy pěších osob. Je možné doložit fotodokumentací. Absence chodníku v této 
části Kokonína zapříčiňuje stékání dešťových vod k objektům pod komunikací, kde zaplavuje 
objekty rodinných domů a to je další důvod k vyřešení chodníků v této lokalitě. Dalším 
důvodem provést chodníky je zkolaudovaná splašková kanalizace, takže nic nebrání k vyřešení 
této situace. Dále by bylo dobré prověřit ucelenou trasu chodníku až ke kruhovému objezdu. 
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Dále dáváme podnět k investičnímu návrhu a zpracování projektové dokumentace chodníků u 
městských komunikací, kde nyní jsou okraje komunikací vedeny pouze jako zelené pruhy, 
které nejsou udržovány. Jedná se například ulici Na Svahu. V případě vybudování 
plnohodnotných chodníků by se zvýšila bezpečnost chodců a hlavně dětí, které zde v hojném 
počtu navštěvují základní školu. Chápeme, že se v tomto případě nejedná o jednoduchou 
záležitost, ale jde nám o zvýšení bezpečnosti silniční dopravy v této části města Jablonce nad 
Nisou a doufáme, že setkáme s pochopením a tato záležitost se bude v blízké době řešena. 

Závěr: Osadní výbor s návrhem souhlasí 
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4)  Tabulka podnětů a jejich realizace 

Členové OV se shodloi, že nejpraktičtější pro obě strany bude, když bude v zápisu jen akutní 
problém k řešení, vše ostaní bude přehledně sepsáno v tabulce podnětů, kterou bude OV 
dodávat ke každému zápisu. Je spousta podnětů, které nejsou dorešeny i přes to, že byly 
vícekrát v zápisech oznamovány. 
Tabulka bude rozdělena do 3 kategorií ( prioritní/červená, důležitý/zelená, normální/modrá )  

Tabulku upravíme podle dohody s úředníkem který bude mít možnost doplnit aktuální 
kategorii a dotaz odpovědí nebo řešením )  

Závěr: Osadní výbor s návrhem souhlasí 
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5) Různé 

Vladislav Šikola navrhuje aby byly okrajové části Kokonína označeny cedulí o městské části  
klasicky – příjezd do městské části cedule KOKONÍN / odjezd  z městské části KOKONIN 

Závěr: Osadní výbor s návrhem souhlasí 
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Zapsal: Michal Jakoubě  


